
 
 
 

Besluitenlijst 
Deze vergadering kan 
bekeken en beluisterd 
worden via de website van 
de gemeenteraad:  
www.raadbergen-nh.nl 

Algemene raadscommissie van 23 juni 2016 

 

 
Agendapunt   1: Opening 
 
Aanwezig: 
Commissieleden: 
 
Van der Leij, Kindt (PvdA); 
Grooteman, Ooijevaar, 
Valkering (CDA); Van Leijen, 
Haring, Zeiler (GBB); Luttik-
Swart, Damink, Karels, 
Smook, Glas (KL); Roem, 
Paping, Houtenbos (VVD); 
Braak-van Kasteel, Groen-
Bruschke, Ouendag (GL); 
Snijder, Halff (D66) 
 
Voorzitter: 
Kindt 

Collegeleden: 
 
Hafkamp 
Rasch 
Mesu 
Snabilie 
Van Huissteden 

Commissiegriffier: 
 
Kooiman 
 
 
 

 
 
 
Agendapunt   2: Presentatie Tussenrapportage 2016 
 
Opmerkingen. 
De collegeleden lichten de oranje en rode bullits toe. 
 
In discussie komen ondermeer de onderwerpen 

• Voortgang Slotkwartier, er ligt nog steeds gezamenlijke visie; 
• Voortgang bestemmingsplannen, onvoldoende inzicht, maar de inschatting is dat het 

goed verloopt; 
• Afval beheer, vraagtekens over het behalen van de doelstellingen, eerst plan voor 

inzameling 3e fractie  naar de raad, voordat het gaat starten, scheidingsdoelstelling 
wordt niet gehaald omdat de drie afvalstations blijven en daar niet alle (18) fracties 
gescheiden kunnen worden. 

• Afslag A9 Heiloo, bewonersvereniging Egmond Binnen mag meepraten, het college 
moet meer doen dan zienswijzen indienen, echt in gesprek gaan met het college van 
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Heiloo en afspraken maken voor als het niet mee valt met het sluipverkeer door 
Egmond Binnen. 

 
Agendapunt  3: Voorstel betreft het vaststellen van Kadernota 2017  
                           en de daarbij behorende begrotingwijziging 
 
Voorgenomen besluit 
Vast te stellen: 

1. De Kadernota 2017 inclusief bijlagen; 
2. De mutaties autonoom beleid; 
3. De wijzigingen in het investeringsplan; 
4. De daarbij behorende begrotingswijzigingen. 

 
Afhandeling in de Algemene Raadscommissie 
Naar de Raad d.d.: 7 juli 2016  Hamerstuk  Bespreekstuk 
 
Opmerkingen 2 

Naast het stellen van technische vragen worden de volgende bijdragen ingebracht.  
 
D66 stelt voor de parkeertijden (1 uur minder per dag) wijzigen in de hele gemeente, in de 
wintermaanden in Schoorl geen parkeergeld, totale kosten € 330.000,= en de eigen bijdrage 
voor dagbesteding voor ouderen in Bergen af te schaffen, totale kosten € 118.000,=. Het 
minder betaald parkeren zal de plaatselijke economie stimuleren, de afschaffing eigen bijdrage 
maakt de dagbesteding toegankelijker en verminderd daardoor de belasting van de 
mantelzorgers.  
De overige fracties wijzen op de gevolgen voor de bereikbaarheid van de winkels, wensen een 
algehele evaluatie om het parkeerbeleid, wijzen op de nog in te vullen kosten PM posten 
alvorens geld uit te trekken voor andere zaken. 
 
GroenLinks vraagt om inzicht in de daadwerkelijke tariefsverlagingen en de gevolgen voor de 
Egalisatie Reserve Rioolheffing. 
 
De VVD staat ambivalent ten opzichte van de Kadernota, ook weer niet vernieuwend, 
lastenverlichting ja .. kosten loskoppelen van de berekening rioolheffing, lager tarief maar, de 
burgers blijven het betalen. Komt met motie over het burenakkoord.  
 
Gemeente Belangen kan zich aardig in de Kadernota vinden, kondigt moties aan over 
helpende hand Kranenburgh,  handhaving buitengebied, grote projecten separaat voor te 
leggen aan de raad. Betreft grote RO projecten als Schoorl Oost. 
 
KIES Lokaal, lastenverlichting lukt nu wel, vreemd dat het eenmalig jaarlijks beschikbaar 
stellen van € 50.000 handhaving permanente bewoning recreatiewoningen nu structureel in de 
begroting staat, dat kan anders ingezet worden, opbrengst toeristenbelasting kan omhoog door 
meer inzicht in feitelijke verhuur. 
 
Het CDA is blij met de echte lastenverlichting, wenst een indicatie van de kosten van de PM 
posten en het handhaven van de taakstelling op organisatie en Buch, veiligheid mag wel wat 
meer aandacht in de kadernota, kondigt moties aan over aanjaagteams om de projecten 
Bergen aan Zee en Oude Hof te versnellen en de evaluatie van het parkeerbeleid. 
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De PvdA heeft ook zorgen om de PM posten en de betaalbaarheid van het wonen, wil 
versnelling van de bouwproductie en dat kan bouwtechnisch, locatie Rabobank Schoorl 
gebruiken voor woningbouw niet verkopen, wenst integrale rapportages van uitvoering 
beleidsnota’s en niet alleen over speerpunten zoals nu bij de Nota Kunst & Cultuur gebeurt.  
 
 
 
Reactie college: 
Gestelde technische vragen worden beantwoord. 
 
Wethouder Mesu: het afschaffen van de eigen bijdrage wordt in regionaal verband bekeken, 
wacht dat en de consequenties af. Bij interruptie wordt aangegeven dit nu echt een lokaal punt 
te vinden en consequenties nu geven zodat bij de begroting een besluit erover genomen kan 
worden. 
Burgemeester Hafkamp: jaarlijks kan de rapportage met cijfers van de politie besproken 
worden, op 1 september presentatie over hoe het zit met het handhavings beleid, de raad heeft 
bij de begroting 2016 besloten de kosten voor handhaving structureel op te nemen, vóór de 
begroting meer inzicht in de taakstellingen organisatie en Buch en hoe daar mee om wordt 
gegaan, voor einde jaar inzicht in de overdracht van de verlofuren aan de Buch 
werkorganisatie. 
Wethouder Rasch gaat mee met het voorstel om over de Kunst en Cultuur integraal te 
rapporteren. 
Wethouder van Huissteden: er komt een herijking van het afvalbeheersplan, goed om nog dit 
jaar het parkeerbeleid integraal te evalueren, na het reces komt voor een informatie avond een 
overzicht van de bouwplannen, een besluit over de locatie Rabobank Schoorl moet nog 
genomen worden en de wens is voor woningbouw, de gevraagde aanjaagteams bestaan en er 
is een goede monitoring van de voortgang van de projecten. 
Wethouder Snabilie geeft aan dat het juist PM posten zijn omdat er geen reële schatting van de 
kosten gemaakt kan worden maar de raad er wel op te wijzen dat er nog kosten aan zitten te 
komen welke van invloed zijn op het begrotingssaldo, inzicht in de tarieven komt bij de 
begroting, de opbrengst precario leidingen e.a. wordt ingezet om de egalisatie reserve op peil 
te brengen. 
 
Er ontstaat een discussie over het al dan niet opnemen van baggerkosten bij de kosten riool en  
de schattingen van de PM posten, het gebruik van welke inflatiecorrectie cijfers, het mogen 
hebben van open einden bij een richting gevende kadernota, het is geen begroting. 
 
De voorzitter van de Commissie van Onderzoek  wil een discussie over procesafspraken over 
stelselwijzigingen, zoals bij het budget handhaving recreatiewoningen.  
 
Uiteraard wordt de kadernota besproken in de raad van 7 juli 2016. 
2 Stemming, toezeggingen en opmerkingen 
 
 
 
Bergen, 29 juni 2016 
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